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Zápis ze 3. zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 14. 6. 2023 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

   Ing. Lucie Kopáčková  

Ing. Petra Olšová, Ph.D.   

Ing. Tomáš Sýkora  

Ing. Dita Štyvarová    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu  

Jonáš Jiránek  

   Josef Mergl  

   Ladislav Mrázik 

 

Hosté:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

   Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP 

 Veronika Galášová – studentka FSE 

    

 

Omluvení senátoři a senátorky: 

Mgr. Alexandra Petrů, Ondřej Černý, Stanislav Podrábský 

Neomluvení senátoři a senátorky: 

 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Výroční zpráva o činnosti FSE UJEP za rok 2022 
4. Informace o čerpání rozpočtu k 30. 4. 2023 
5. Plán personálního rozvoje FSE UJEP 
6. Různé  

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:10 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, členy vedení fakulty a také hosty. V úvodu omluvila nepřítomné senátory a 

to sice senátorku Alexandru Petrů a senátory Ondřeje Černého a Stanislava Podrábského. 

Předsedkyně senátu návazně konstatovala, že se senát na svém 3. zasedání dne 14. 6. 2023 

sešel v počtu 10 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání. Vzhledem k tomu, 

že k programu nebyly vzneseny žádné další připomínky, ani doplnění, senát přistoupil 

k hlasování.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání AS FSE UJEP (ze dne 17. 5. 2023) vzešly úkoly z bodu Různé týkající 

se jednak podnětu senátora Ladislava Mrázika na zajištění věšáků v učebnách MN-N1 a MN-

N2, a fukarů a papírových utěrek na toaletách, a jednak problému, který zmínila senátorka 

Petra Olšová o dostupnosti klíčů do učebny VIKS. Paní tajemnice sdělila, že všechny podněty 

či úkoly byly splněny a problémy odstraněny.  

 

Ad 3) Výroční zpráva o činnosti FSE UJEP za rok 2022  

Předsedkyně AS FSE UJEP předala slovo paní proděkance pro rozvoj a kvalitu, Lucii 

Povolné. Paní proděkanka představila Výroční zprávu o činnosti FSE UJEP za rok 2022 (dále 

jen VZ) a následně seznámila senát se změnami, které týden před konáním senátu navrhl v 

mailové korespondenci všem senátorům i vedení fakulty senátor Tomáš Sýkora. Změny ve 

VZ byly objasněny a zároveň bylo připomenuto, že „těžištěm“ obsahu VZ jsou informace 

z katedry, které za danou katedru podává daný vedoucí, příp. jeho zástupce. V následné 

diskuzi navrhl senátor Tomáš Sýkora, aby se informace do VZ sbíraly v průběhu celého roku, 

a dále, aby se informace ve VZ zobecňovaly za celou fakultu, nikoliv, aby se zaměřovaly jen 

např. na jednu katedru, a tím vytvářely obsahovou nevyváženost. Senátorka Dita Štyvarová k 

diskusi přispěla tím, že je těžké určit a posoudit relevantnost a důležitost příspěvků zasílaných 

katedrami do VZ. Byla také diskutována formální stránka VZ. Senátorka Petra Olšová 

navrhla, aby byla VZ vždy postoupena závěrečné jazykové korektuře, což přislíbila 
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proděkanka pro rozvoj a kvalitu a také proděkanka pro vnější vztahy. Po rozsáhlé diskuzi k 

tomuto dokumentu přistoupil senát k hlasování. 

Návrh usnesení:   AS FSE UJEP schvaluje předloženou Výroční zprávu o činnosti FSE 

UJEP za rok 2022 (upravená verze zaslaná senátorům dne 13. 06. 2023 v 18:59 

do mailových schránek) 

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 4) Informace o čerpání rozpočtu k 30. 4. 2023 

Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici, která senátory informovala o stavu čerpání 

rozpočtu ke 30. 4. 2023. Následně předsedkyně senátu požádala předsedkyni a členy 

Ekonomické komise, zda k těmto podaným ekonomickým informacím mají nějaký dodatečný 

dotaz; nebylo tomu tak.  

AS FSE UJEP projednal informace o stavu čerpání rozpočtu ke konci dubna a bere je 

na vědomí.   

Ad 5) Plán personálního rozvoje FSE UJEP  

Předsedkyně předala slovo panu děkanovi a požádala o představení předloženého materiálu. 

V následné diskuzi se senátorka Dita Štyvarová dotázala, zda je nutné uvádět v dokumentu 

věk jednotlivých vyučujících fakulty. Pan děkan vysvětlil, že tento dokument není veřejně 

přístupný a že tato informace slouží vedení fakulty jako podklad k tomu, do jaké míry je daný 

zaměstnanec pro fakultu z hlediska plánování budoucího rozvoje perspektivní. Pan děkan dále 

navrhl, že je možné zaslat k dokumentu připomínky, a to do 21. 6. 2023 do 12 hod.  

AS FSE UJEP projednal, vyjádřil se a bere na vědomí předložený Plán personálního 

rozvoje FSE UJEP.  

Ad 6) Různé 

a) Podnět od studentů („tlačítko“ na webové stránce senátu) 

Předsedkyně senátu seznámila senátory s dotazem/podnětem, který byl senátu předán skrze 

webovou stránku senátu. Jednalo se o posouzení otázky, zda je nutné vpisovat do zadání 

oponentských posudků pohlaví oponenta, a dále zde byl návrh na písemné hodnocení 

kvalifikačních prací doplňující numerické. V následné diskuzi byly otázky a návrhy 

probírány. Zároveň se diskutovala i forma a obsah oponentních posudků. Pan proděkan pro 

studium vyzval k tomu, aby se v případě horšího numerického hodnocení více zdůvodňovalo 

toto hodnocení skrze vysvětlení a komentář, který je možno vepsat do formuláře. Senátor 

Tomáš Sýkora apeloval na to, aby byly formuláře k posudkům zmodernizovány, jelikož každá 

kategorie má stejnou váhu, což je dle jeho názoru diskutabilní. Paní tajemnice v souvislosti s 

prvně probíranou otázkou sdělila, že se připravuje výběrové řízení na ombuds-osobu. 

Závěrem bylo sděleno, že senátorka Dita Štyvarová bude za AS FSE UJEP reagovat na 

uvedený podnět/dotaz přímo na webové stránce senátu.  
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b) Námět školení s tématikou gender. 

Paní tajemnice v návaznosti na otázku položenou na stránkách AS FSE UJEP nabídla 

přítomným možnost školení s gender tematikou. Školení by bylo cca pro 20 účastníků, a to i  

z řad studentstva.    

 

c) Kontrola kvality filtrované vody, zda se mění filtr? 

Předsedkyně senátu závěrem položila dotaz, zda se mění filtr v automatu na vodu naproti 

vrátnici. Tajemnice odpověděla, že je pravidelně kontrolována kvalita vody a zrovna tak je i 

vyměňován filtr. 

 

Předsedkyně poděkovala všem za účast, popřála všem krásné prázdniny či dovolenou a 

sdělila, že další řádné zasedání AS FSE UJEP se uskuteční před začátkem nového 

akademického roku, tj. 20. 9. 2023.   

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:25 hod. 

 

 

Zápis provedla: Tereza Šponiarová 

Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 


